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Interpelacje

1- Proszg o informacjq, dlaczego sp6ika miejska,,saniko", zajmuj4ca siE
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Cry brakzysku w tej sp6lce jest
wynikiem zanbsnsJ umowy z GmtnqMiasta Wloclawek, c4 slabym
zatz4dzantem i niewlafciwym nadzorem ze strony wla5ciciela. Zatogai
mieszkafcy miasta s4 zaniepokojeni ,2e s1to dnatanta celowe, dq2qce do
upadlodci tej fir:ny i jej prywatyzacji, cobgdne mekorrystrc zar6wno dla
zalo gi oraz mi e szkaf c 6w.

2. Proszg o informacjE jaki byl stan zatrudnienia w firmach,,Saniko" sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. na koniec 2018r. Oraz 20I9r. z rozbiciem na pracownik5w
umyslowychi fi4rcnrych.

3. Proszg o infonnacjg w jakich terminach planowane jest przeprowadzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek o6wiatowych, dla ktdrych organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto wtoclawek w latach 202d-2023.

4- Mieszkancy osiedla przy ut. Plockiej L27 prosz4 ponownie o likwidacjg
yysepek ograntczajqcych miejsca parkingowe na wysoko5ci tej por.rji.
Likwiduj4c wysepki rozgrantczEqce poszczeg6lne zatoki, 

^oilurrryrueokolo 15 dodatkowych miejsc.
5. Mieszkaricy Zazarroza proszq o zmislg dotycz4c4 parkowania samochod6w na

ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w kierunku koSciola Sw. J6zefa. Illica
Promiennajest do56 szeroka arteri4, dlategoproponuj4parkowanieprostopadle
do osi jezdni, co rctac,,,Lte zrvigkszu-lose [i.;r. puttingowych.

6. Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawlu tr * 
-szczeg6lnosci 

na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. warunki atmosferyczne s?
sprzyjai4ce dla drogowc6w na prowadzeni ebieL4cych napraw.

7- Proszq o likwidacjg ubytkow w jezdntp6lnocnej ulicy Wioniej od ulicy Ol<rzej
do ronda przy Tesco.

8. Proszg o wypehrienie ubytk6w w jezdni na sl<rry2owaniu ulicy Stod6lnej z
ulic4 Okrgzn4.

9. Mieszkaricy przechodzqcy ulicE planty proszqo wymian Ebqdznaprawg
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/

starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, rvftaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy tr-aniewsz cryz-na.

10. Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu
skrzyzow ania z ulic4 Zbiegniewskiej.

11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

prosze o wycigcie pochytych drzew (klon6w) znajdujqcych sig przedwejSciem
do budynku.

t2.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiska najdujQcego sig w lesie komunalnym
prry drodze krajowej 91 na wysoko6ci od Sp6ldzielrri Inwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.
Proszg o lilcrvidacjg dzikiego lvysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej
kilkadziesiat metr6w za

mi4zlr:; z ostatnimi tagScnrymi wydarzeniami dotyczqcymi potr4cef,
ieszrych, proszg by przej5cia dla nich byty dobrze o5wietlone, co poprawi

bezpleczefstwo,
15.Panie prezydencie, po raz kolejny inforrnujg i proszg o uporz4dkowanie przez

miasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notorycznie przez osoby
nadu4ywaj4ce alkoholu. Okolicznt mieszkafcy sQ przeraieru i zbulwersowani
brakiem konkretny ch dnalan ze strony miasta. Zab eryieczefie prowizoryczne
wejScia na posesjg, wykonane przezMZUKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagroherue dla mienia i os6b.

Zpowahaniem

Janusz Dqbcznnski


